
 

Zápisnica 

 

zo 6. zasadnutia komisie športu a cestovného ruchu pri Miestnom 

zastupiteľstve Mestskej časti Bratislava - Záhorská Bystrica, konaného dňa 

28.9.2011 

 

Prítomní členovia komisie:    podľa prezenčnej listiny (tvorí prílohu 

originálu zápisnice) Tirschelová Denisa, 

Fillo Martin, Fatyka Miloš, 

 Kristl Vladimír, Vaňo Stanislav, Milan 

Bilačič, Šimon Dudík 

Ospravedlnený:  Tomáš Lendel 

__________________________________________________________________ 

 

Program: 

1, Ţiadosť o finančný príspevok k vybudovaniu dreveného prístrešku – pódia- 

predloţil Miloš Fatyka 

2, Informácia o výsledkoch 1.ročníka hokejbalového turnaja „Záhorácka 

hokejka“- predloţil Vladimír Kristl 

3, Ţiadosť o dotáciu na opravu telocvične, ktorá slúţi na trénovanie florbalistov 

a futbalistovv areáli SOU – predloţil Vladimír Kristl 

4, Rôzne 

 

Úvodom predseda komisie Fatyka Miloš otvoril 6.zasadnutie komisie športu 

a cestovného ruchu v roku 2011 a privítal zúčastnených členov komisie.  

 

Bod 1: 

Predloţenie ţiadosti o finančný príspevok k vybudovaniu dreveného prístrešku 

pódia v športovo-spoločenskom areáli na „Plácku“. Zúčastnení členovia komisie 

sa na základe predloţenej ţiadosti na finančný príspevok pre poľovnícky zväz  

zhodli na tom, ţe to nepatrí do komisie športu a cestovného ruchu, ale napriek 

tomu súhlasia s dotáciou 250€. 

Členovia komisie 

 p r e r o z d e ľ u j ú  

finančný príspevok z rozpočtu komisie športu a cestovného ruchu    

k vybudovaniu dreveného prístrešku- pódia v športovo 

spoločenskom areáli na „Plácku“ vo výške 250€ 

Hlasovanie:  

Za: 6 

Proti:0 

Zdrţal sa: 0 

Bod 2: 

Informácia o výsledkoch 1.ročníka hokejbalového turnaja „Záhorácka hokejka“- 

predloţil Vladimír Kristl  

 

Bol to 1.ročník hokejbalového turnaja Záhorácka hokejka, 

ktorého cieľom bolo  pritiahnuť širokú športovú verejnosť 

a vytvoriť kaţdoročnú tradíciu, kde by sa víťazný pohár stal 

putovným. Akcia s účasťou 57 hráčov bola úspešná a ohlas bol 

pozitívny. Turnaj bol aj spoločenskou udalosťou. Dotácia 

z rozpočtu komisie športu a cestovného ruchu činí 115,36€. 
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Členovia komisie  

p r e r o z d e ľ u j ú 

finančný príspevok z rozpočtu komisie športu a cestovného ruchu 

v sume 115,36€ 

Hlasovanie: 

Za: 6 

Proti: 0 

Zdrţal sa: 0 

Bod 3: 

Finančný príspevok pre ţiakov florbalistov a futbalistov na úpravu telocvične 

v areáli SOU- energetické- ţiadosť s fotodokumentáciou predniesol Vladimír 

Kristl, históriu vyuţívania a zhodnocovania telocvične objasnil Šimon Dudík  

Dodávatelia: 

JJJ Stav – Build s.r.o  -  OSB dosky v sume 550€ 

KRISTL s.r.o. -  montáţ, doprava, mont. material v sume 230,40€ 

Spolu: 780,40€ 

Členovia komisie 

p r e r o z d e ľ u j ú  

finančný príspevok z rozpočtu komisie športu a cestovného ruchu 

na dobudovanie mantinelov v telocvični SOU – energetické vo 

výške 780,40 

Hlasovanie: 6 

Proti: 0 

Zdrţal sa: 0 

 

Bod 4:  Rôzne 

p.Fillo informoval o zlom  stave ohľadom futbalistov. Členovia komisie navrhujú, 

aby sa dohodlo stretnutie štatutárov ohľadne ihriska a doriešili sa vzniknuté 

problémy. 

p.Fillo taktieţ informoval o pripravovanej akcii „Záhorák Open“, ktorý sa bude 

konať v sobotu 1.10.2011. 

Ďalej informoval, ţe pán Danko mladší má záujem o tému cyklotrasy. Členovia 

komisie sa dohodli, ţe ho pozvú na najbliţšie zasadnutie s tým, ţe sa predstaví 

a prinesie si so sebou svoj návrh. 

p.Kristl informoval o vzdaní sa funkcie futbalového trénera ţiakov p. Telekyho 

a upozornil, ţe ak sa obec nezapojí do diania v klube, muţstvo ţiakov sa rozpadne  

a viac ako ročná práca trénerov bude zmarená. 

Ďalej informoval o webovej stránke kde by chcel viac zviditeľniť sekciu šport. 

Denisa Tirschelová osloví správcu siete o vytvorenie sekcie športu. 

Členovia komisie sa dohodli, ţe sa spraví vyhodnotenie najlepších športovcov 

a osloví druţstvá, ktoré prezentujú Záhorskú Bystricu v rôznych športových 

kategóriách.  

 

Predseda komisie športu a cestovného ruchu Fatyka Miloš ukončil zasadnutie 

komisie a poďakoval za účasť prítomným členom. Súčasne poveril tajomníčku 

komisie na spracovanie zápisnice, jej následné doručenie e-mailom členom 

komisie a o predloţenie zápisnice starostovi mestskej časti.   

 

 

Bratislava, 3.10.2011 

                                                               zapísala: Tirschelová Denisa 


